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WOR-ROR.0003.149.2021 

 

 

 
Pan Zbigniew Kajpus 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie z dnia 2 listopada 2021 r., znak: 
KRM.0003.443.2021 informuję:   

 
 

W  sprawie dotyczącej dalszego funkcjonowania  Stadionu Miejskiego w Tarnowie – 
Mościcach  informuję, że nieruchomość położona przy ul. Zbylitowskiej 3 w Tarnowie, oznaczona 
numerami  działek 26/1 i 26/3 w obrębie 192 o ogólnej powierzchni 4,5789 ha, zabudowana 
stadionem żużlowo – piłkarskim  wraz z obiektami pomocniczymi, została oddana w dzierżawę na 
rzecz  Żużlowej Sportowej Spółki Akcyjnej na podstawie umowy dzierżawy zawartej w dniu 
10.01.2005 r. i przedłużanej  kolejnymi aneksami do dnia 30.09.2021 r. Obecnie została wyrażona 
zgoda na przedłużenie umowy dzierżawy na kolejny rok. Po dopełnieniu formalności związanych 
z podaniem do publicznej wiadomości informacji o przeznaczeniu nieruchomości do wydzierżawienia, 
z Żużlową Sportową Spółką Akcyjną zostanie zawarty kolejny aneks przedłużający dzierżawę na 1 rok. 
Zgodnie z zapisem umowy dzierżawy to Dzierżawca przejął na siebie obowiązek administrowania 
nieruchomością będącą przedmiotem umowy i ponoszenia odpowiedzialności prawnej wynikającej 
z tego tytułu. W sprawie planów modernizacji obiektu informuję, że zadanie inwestycyjne mające na 
celu przebudowę Stadionu Miejskiego w Tarnowie zostało zgłoszone  do „Programu Inwestycji  
o szczególnym znaczeniu dla sportu”. Przebudowa Stadionu Miejskiego została zatwierdzona decyzją 
Prezydenta Miasta Tarnowa nr 341/2020 znak: AB.III.6740.99.2020.TK  z dnia 29.09.2020 r. 
zatwierdzającą projekt  budowlany i udzielającą pozwolenia na budowę. Ponadto informuję, że 
w kwietniu 2021 r. do Ministra Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu zostało skierowane 
zgłoszenie dotyczące Stadionu Miejskiego o dofinansowanie kwoty 15 000 000 zł przy kosztach 
całkowitych 37 000 000  zł. Do chwili obecnej w sprawie tej nie ma  rozstrzygnięcia.         
    

W sprawie dotyczącej braku tymczasowego oznakowania poziomego na remontowanym 
odcinku ul. Lwowskiej informuję, że z uwagi na stan zaawansowania realizowanych robót sprawa 
oznakowania zmienia się dynamicznie każdego dnia, także w zakresie oznakowania odcinka objętego 
przebudową. Na dzień dzisiejszy Wykonawca robót w zdecydowanej większości wprowadził 
oznakowanie poziome przewidziane zatwierdzonym projektem organizacji ruchu dla 
przedmiotowego zadania.  

 
 
 
 



 
 

2 
 

 
 
 

Zarządu Dróg i Komunikacji w Tarnowie ustalił, że malowanie zostało wykonane właściwie. 
Jednocześnie należy zaznaczyć, iż w okresie od zgłoszonego przez Pana zapytania, na odcinku ulicy 
Lwowskiej objętej robotami drogowymi, nie miało miejsca zdarzenie drogowe, które byłoby 
wynikiem braku prawidłowego oznakowania drogi.    

 

W sprawie zniszczonego lustra i barierki ochronnej okolicy ul. Marusarz od strony Orkana 

informuję, iż sprawa została zgłoszona do Urzędu Gminy Tarnów, jako że lokalizacja objęta Pana 

wnioskiem znajduje się poza granicami administracyjnymi Gminy Miasta Tarnowa, a zarządcą 

przedmiotowej drogi jest właśnie Gmina Tarnów. 

 

W sprawie wykonania malowania poziomego wyznaczającego pasy ruchu na tarczy ronda  

w ciągu ulicy Wilczej informuję, że podjęto próbę wykonania projektu organizacji ruchu, niemniej 

jednak z uwagi na układ pasów na poszczególnych wlotach oznakowanie tarczy liniami poziomymi 

w znacznym stopniu wpłynie na ograniczenie przepustowości skrzyżowania, płynności ruchu oraz 

efektywność wykorzystania istniejącej infrastruktury. Dodatkowo nie odnotowano zdarzeń 

drogowych, które wynikałyby z braku oznakowania tarczy skrzyżowania. Z uwagi na powyższe 

odstąpiono od planów wyznaczenia pasów ruchu na rondzie w ciągu ulicy Wilczej.     
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